



Information of Student Athlete Registration 2022-2023

1. Grade Combination of the following sports will be switched to **Senior (A & B1) & Junior (B2 & C)** starting from 2022-23 season:

Sports		
Beach Volleyball	Girls Hockey	3x3 Basketball Marathon
Girls Handball	Life Saving	/

2. The registration grade is graded by the following:

Grade Combination	Open Grade			
	Senior		Junior	
	A Grade	B Grade		C Grade
	A	B1	B2	C
Born on or after 1 st January 2004	✓			
Born on or after 1st January 2007		✓		
Born on or after 1st January 2008			✓	
Born on or after 1 st January 2009				✓

3. There will be **B1 Grade and B2 Grade**
- 3.1 B1 Grade for student who was born on or after 1st January 2007
- 3.2 B2 Grade for student who was born on or after 1st January 2008
4. Enhancement has been made on the STAR system to facilitate the registration of B1 and B2 student athletes such that schools will be able to select the two new grades in the system directly and the supplementary information form is not required.
5. Students holding B1 grade registration card may take part in **Senior** competition. Students holding B2 grade registration card may take part in **Junior** competition.
6. Students holding B1 or B2 grade registration card may also take part in B grade competition.



7. **Point to Note for student who apply for up-grading to B1 or B2 grade**

- 7.1 Student who was born on or after 1st January 2008 can be upgraded and registered in B1 grade and take part in Senior competition.
- 7.2 Student who was born on or after 1st January 2009 can be upgraded and registered in B1 or B2 grade and take part in B grade and Senior/ Junior competition.
- 7.3 Student who was born on or after 1st January 2009 and registered in B2 grade, he/ she can re-register in C grade if he/she has only competed in Junior competition but not in any B grade competition.
- 7.4 Student who was born on or after 1st January 2009 and registered in B1 grade, he/ she can **NOT** re-register in C grade if he/she has competed in any Senior or B grade competition.

8. Eligibility

Date of birth	Registration Grade				Competition that he/she can take part in					Remark
	A	B1	B2	C	Open	Senior	Junior	B	C	
Born on or after 1 st January 2004	✓				✓	✓				
Born on or after 1 st January 2007		✓			✓	✓		✓		-
Born on or after 1 st January 2008		✓			✓	✓		✓		-
			✓		✓		✓	✓		-
Born on or after 1 st January 2009		✓			✓	✓		✓		-
			✓		✓		✓	✓		-
				✓	✓		✓		✓	-

(29.8.2022)



2022-2023 年度運動員註冊事宜

1. 以下項目由 2022-2023 年度起轉為高級組（甲及乙一）、初級組（乙二及丙）賽事：

項目		
沙灘排球	曲棍球 (女子)	三人籃球馬拉松
手球 (女子)	拯溺	/

2. 註冊按以下年齡分組：

年齡組別	公開組			
	高級組		初級組	
	甲組	乙組		丙組
	甲 A	乙一 B1	乙二 B2	丙 C
2004 年 1 月 1 日或以後出生	✓			
2007 年 1 月 1 日或以後出生		✓		
2008 年 1 月 1 日或以後出生			✓	
2009 年 1 月 1 日或以後出生				✓

3. 乙組分為乙一（B1）和乙二（B2）

3.1 乙一（B1）為 2007 年 1 月 1 日或以後出生者；

3.2 乙二（B2）為 2008 年 1 月 1 日或以後出生者。

4. 「乙一」及「乙二」組之註冊安排，老師可直接於註冊系統內為運動員註冊合適組別而無須上傳補充文件。

5. 持 B1 證可參與高級組賽事，持 B2 證可參與初級組賽事。

6. 持 B1 及 B2 運動員註冊證，均可參與乙組賽事。

7. **運動員越級註冊為 B1 或 B2 組別注意事項**

7.1 2008 年或以後出生的學生可越級註冊為 B1，參與高級組賽事；

7.2 2009 年或以後出生的學生可以越級註冊為 B1 或 B2，以參與乙組賽事及高/初級組賽事；

7.3 2009 年或以後出生的學生註冊成為 B2 運動員後，如只參與過初級組賽事及從未參與任何乙組賽事，該學生可以重新申請成為丙組運動員。

7.4 2009 年或以後出生的學生註冊成為 B1 運動員後，如參與過高級組/乙組賽事，則不可重新申請成為丙組運動員。



8. 註冊組別及可參加的賽事

出生日期	註冊組別				可參加賽事					備註
	A	B1	B2	C	公開	高級	初級	乙	丙	
2004年1月1日 或以後	✓				✓	✓				
2007年1月1日 或以後		✓			✓	✓		✓		-
2008年1月1日 或以後		✓			✓	✓		✓		-
			✓		✓		✓	✓		-
2009年1月1日 或以後		✓			✓	✓		✓		-
			✓		✓		✓	✓		-
			✓		✓		✓			
				✓	✓		✓		✓	-

二零二二年八月廿九日